

Le Japon

Rosalie: Coucou Nico

Nicolas: Salut

Rosalie: Comment ça va ?

Nicolas: Ben, bien écoute, je reviens de vacances donc tout va bien

Rosalie: Ah oui, c'est vrai. T'étais parti, t'étais parti où **déjà** ?

Nicolas: Je reviens du Japon

Rosalie: Ah !

Nicolas: C'était vraiment magnifique, les gens sont **sympas**, j'ai visité Tokyo, Kyoto et vraiment je ne regrette pas, je te le conseille

Rosalie: Ah, j'sais pas moi, l'Asie ça ma tente **moyen** et puis, j'sais pas le Japon j'ai une idée un peu préconçue je pense mais du coup ils sont, tu n'as pas l'impression qu'ils sont tout carrés, tout

Nicolas: Ecoute, non, en tout cas pas en tant que touriste, ils ont été très **prévenants**, à chaque fois que j'ai eu besoin d'aide sans demander - toujours des gens qui venaient dès qu'ils voient que tu cherches ton chemin ou que tu regardes une carte, il y a toujours quelqu'un pour t'aider. C'est vraiment **sympa**

Rosalie: C'est **génial** ça. Et du coup, c'était en anglais, ce n'était pas trop difficile ?

Japan

Rosalie: Hello Nico (coucou is informal)

Nicolas: Hi

Rosalie: How are you ?

Nicolas: well, well, listen, I've just come back from holidays so everything is fine

Rosalie: Oh yes, it's true, where did you go **again** ?

Nicolas: I've come back from Japan

Rosalie: Oh !

Nicolas: It was really magnificent/wonderful, the people are really **nice**, I visited Tokyo, Kyoto and really I don't regret it, I recommend it to you

Rosalie: Oh, I don't know myself, Asia doesn't really tempt me (tempts me in an **average** way), I don't know, maybe I have a preconceived idea of Japan, so, don't you have the impression they're a bit disciplined (carré means they are disciplined, organised etc. - perhaps as opposed to latin people)

Nicolas: Listen, on, in any case not as a tourist, they were very **considerate** - each time I needed help without asking - always people who would come to me as soon as they see you're looking for your way or you're looking at a map, there's always someone to help. It's really **nice**

Rosalie: That's great, and so, in English, it wasn't too difficult ?

For the rest of the transcript, go to :

<http://www.thefrenchpodcast.com/subscribe.php>

A suggestion ? An idea

info@thefrenchpodcast.com

Like us on facebook

Follow us on twitter